
  

  

Politikerutfrågning på Skeppsgården 

SPF Seniorerna och PRO hade en gemensam politikerutfrågning den 11 maj med 10 

partier närvarande och ungefär 70 personer som kommit för att lyssna och ställa 

frågor.  

Vår ordförande Håkan Jonsson inledde kvällen med att hälsa alla välkomna och 

avslutade med att ställa frågan eller påståendet ”Vart är vi på väg”…………. Något 

svar på det fick vi inte.  

Håkan lämnade därefter över mikrofonen till Moderatorn som för kvällen var GunBritt 

Renefalk som vid sin sida hade Ann-Christin Borneteg och Susanne Hultgren 

Edholm. 

Först en presentationsrunda av våra politiker därefter tog jag till orda och backade 

bandet till 2014 och 2018 års politikerutfrågningar och påminde om vad som då var 

aktuellt vad beträffar boendefrågor.  

Samma frågor är fortfarande aktuella.  

10 partier är för många i denna lilla kommun. Det är vad man kallar ett 

fattigdomsbevis. För få representanter i varje parti vilket gör det alltför jämnt.  

Frågor som trygghetsboende, valfrihet, bovieran hörde vi om redan 2014 och 2018 

och nu 2022 är detta fortfarande samma svar från våra politiker. Ordet valfrihet var i 

särklass det populäraste ordet.  Det vi kan glädjas åt är att särskilda boendet på 

Västerhagsvägen är färdigställt och nu inflyttat. Var med redan 2014.  

 

Sammanfattningsvis fick vi följande svar från politikerna (sammandrag).  

• Nytt äldreboende med 40 platser kognitiv svikt (demens), färdigställt 2024,  

• Nytt boende med 60 platser är planerat till 2027. Placering oklar.  

• Ombyggnad av Pomona till trygghetsboende, boende för yngre personer som 

är i behov av ett omvårdnadsboende.  

• Närvårdscentral.  

• Kooperativt byggande av lägenheter.  

• Utbildning för undersköterskor.  

• Personalfrågan.  

• Boendet bör anpassas efter individen.  

 

Från publiken framkom också en del kritik såsom:  

• Långa handläggningstider vad gäller utredningar i kommunen.    

• Varför fungerar inte Trygghetslarmet utanför huset.          

• Nedskräpning vid tågstationen. Hur kan man påskynda åtgärderna. 

Kan inte påstå att vi fick svar på dessa frågor, heller! 

  



Avslutningsrundan var mycket samstämmig. 

Valfrihet, trygghetsboende, värdighet och goda arbetsvillkor för personalen i 

äldreomsorgen. Åtgärder mot ensamhet. 

Ett litet axblock ur avslutningsrundan från våra politiker.  

Nu återstår valet i september.  

Kvällen avslutades med ett tack från PRO´s ordförande Irene Lundbäck. 

 

Yvonne Lindström GunBritt Renefalk 

 


